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A fórumra nagy számban ellátogató helyiek döntő többsége
szeretné, ha a településre kerülne a háromdimenziós radar -
derült ki a közel háromórás lakossági tájékoztatón március 
24-én. 

 
Fontos, hogy mindenki számára elfogadható megoldás szülessen, hiszen hazánk légterének 
szuverenitását minden áron biztosítani kell - hangzott el a fórumon. A légtérellenőrzés biztosítja azt, 
hogy észrevétlenül senki se repülhessen Magyarország légterében. A rendszer szemei a radarok, 
amelyeknek folyamatosan és üzembiztosan kell működniük. Radar tehát kell: ez mindannyiunk 
érdeke! Nemzeti ügy - ahogyan ezt dr. Simicskó István a tájékoztatón megfogalmazta.  
 
A Honvédelmi Minisztérium (HM) 
parlamenti államtitkára 
hangsúlyozta: az ilyen jellegű 
katonai objektum felépítésénél 
ügyelni kell arra, hogy ne közvetlen 
lakóövezetben és ne 
természetvédelmi területen legyen.  
Medina község közelében már 1987 
óta üzemel radar: jelenleg itt teljesít 
szolgálatot a réskitöltő radarszázad, 
illetve itt települ a mobil 
radarcsoport is. A helyiek gond 
nélkül élik a mindennapjaikat ettől 
függetlenül. Ezt dr. Benkő Tibor 
vezérezredes, a Honvéd Vezérkar 
főnöke meg is köszönte a jelenlévőknek. 
  
Szücs József mérnök ezredes, az MH Légi Vezetési és Irányítási Központ parancsnoka leszögezte: a 
modern technika miatt nem szűnnek meg munkahelyek, a kiszolgáló személyzetre ugyanúgy szükség 
lesz, mint eddig. A helyi lakosok közül néhányan arról érdeklődtek, hogy káros-e az egészségre ez az 
új berendezés. A válaszban elhangzott: a Sugárbiológiai Intézet mérési adataiból egyértelműen 
kiderült: az új típusú radarok egyáltalán nem jelentenek egészségügyi kockázatot. 
A HM szándéka az, hogy az itt élő emberek életszínvonalát és életminőségét növelje. Amennyiben 
Medina lakossága befogadja a radart, azzal kivívja az egész nemzet elismerését - hangsúlyozta 
Simicskó István, hozzátéve: ahol lehet, helyi vállalkozókat és munkaerőt is bevonnak az objektum 
felújításába.  
A tájékoztató végén a rögtönzött, kézfeltartásos szavazás eredménye azt mutatta: a rendezvényen részt 
vevők döntő többsége támogatja, hogy Medinán épüljön meg a harmadik 3D-s radar. 
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